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Статья посвящена исследованию некоторых правовых положений обязательного общественного 
обсуждения закупок, проводимых в рамках федеральной контрактной системы. Доказывается, что 
расширение сферы реализации данной формы общественного контроля закупок окажет положи-
тельное влияние на развитие муниципальной экономики. Автор акцентирует внимание на анализе 
правовых норм, касающихся общественных обсуждений закупок: пороговое значение цены закупки 
и рекомендательный характер применения результатов обсуждений. Рассматриваются случаи необ-
ходимости внесения изменений в план-график закупок или документацию о закупке.
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The article is devoted to the study of some legal provisions of mandatory public procurement discussion conducted 
within the framework of the federal contract system. It is proved that expanding the scope of implementation of this 
form of public procurement control will have a positive impact on the development of the municipal economy. The 
author focuses on the analysis of legal norms related to public procurement discussions: the threshold value of the 
purchase price and the recommendatory nature of applying the results of the discussions. The author considers cases 
when changes to the procurement plan-schedule or procurement documentation are necessary.
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